
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XLI/2022
z sesji w dniu 27 kwietnia 2022 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:24 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski
4. Dariusz Kanik - zdalnie

5. Krzysztof Krajewski
6. Robert Kudzia - zdalnie
7. Antoni Kufel

8. Marcin Kwiatek

9. Elżbieta Lenda

10. Alina Macher

11. Bożena Maślanka

12. Małgorzata Olma - zdalnie
13. Katarzyna Seneta
14. Marcin Stawinoga
15. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XLI sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice Marcin Kwiatek otworzył XLI sesję Rady Gminy Wilkowice.
Przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku i danych na sesji.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,
wszystkich radnych obecnych na sali i uczestniczących w sesji w sposób zdalny,
zastępcę Wójta pana Macieja Mrówkę,
Sekretarza Gminy panią Alicję Kaszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
dyr. GOPS-u P. G. Hamerlak-Ciurla,
pana Arkadiusza Dyk - informatyka, który zapewnia sprawne działanie systemu oraz
transmisji,
panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał listę obecności. Na podstawie listy obecności stwierdził, że
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego
15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności
radnych stanowi załgcznik nr l do protokołu.

Przewodniczący Rady nawiązał do informacji technicznej i porządkowej na sesji związanej
z uruchamianiem mikrofomu podczas zabierania głosu w przypadku radnych biorących udział w sesji
zdalnie oraz zgłaszaniem do dyskusji poprzez program e-sesja.



2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad - nie zgłoszono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Radni powiatowi nie brali udziału w sesji.

5. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

Postępowania przetargowe:

l) W dniu 04. 04. 2022 r. zostały otwarte oferty w postępowaniu na "Remont cząstkowy dróg -
nawierzchni asfaltowej na terenie Gminy Wilkowice w sołectwach Bystra, Meszna,
Wilkowice". W chwili obecnej wysłane zostało zawiadomienie o wyborze oferty firmy
P.W. MATBUD Sp. z o.o. Kwota oferty to 202.458,00 zł. W najbliższych dniach zostanie
podpisana umowa.

2) W dniu 15.04.2022 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Odbiór odpadów komunalnych
z terenu gminy Wilkowice". Postępowanie jest prowadzone w procedurze powyżej progów
unijnych, w związku z czym termin składania ofert jest planowany na 16.05.2022 r.

3) Przygotowana została dokumentacja na zadanie "Przebudowa drogi gminnej ul. Prostej .
Ogłoszenie postępowania nastąpi po sesji, ze względu na konieczność zapewnienia wkładu
własnego na dzień ogłoszenia postępowania.

4) W postępowaniach dotyczących "Budowy drogi wewnętrznej ul. Relaksowej w Wilkowicach"
oraz "Pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestycyjnego w trakcie realizacji zadania:
Budowa drogi wewnętrznej ul. Relaksowej w Wilkowicach" jesteśmy po otwarciu ofert. Trwa
procedura wyboru najkorzystniejszej oferty.

KANALIZAUA: Stopień zaawansowania rzeczowego na dzień 26.04.2022 r.
Etap l i Etap III: zakończony: 43,8 km (kanały główne i boczne z sięgaczami).
Etap II i zadania dodatkowe: 98 % w zakresie budowy sieci wykonano: 39, 7 km sieci kanalizacyjnej
Ogółem Projekt wykonano: 83,5 km (do wykonania pozostało ok. 0, 2 km - po zbilansowaniu
wszystkich robót dodatkowych i zamiennych)
> Ustanawiana jest służebność posadowienia i przesytu nowo wybudowaną kanalizacją ściekową -

w okresie międzysesyjnym zawarto: 8 aktów notarialnych
> Wybudowano kanalizację w ul. Krętej w Bystrej i Malinowej, Pszennej, Jesionowej

w Wilkowicach, pozostały do wykonania odtworzenia dróg w tych rejonach
> Aktualnie trwają roboty na kanalizacji deszczowej w Huciskach (zaawansowanie 99%).

Zakończono budowę wylotu brzegowego
> Trwa rozruch tłoczni ścieków PS-02 "Łubinowa". Pompownia została wpięta do monitoringu

pompowni AQUA i aktualnie poddawana jest próbnym testom na ściekach z rzeczywistych
przyłączy.

> Do wykonania w maju i czerwcu br., zagospodarowanie terenu wokół obu tłoczni ścieków,
przekroczenie potoku Zimnik i rozruch tłoczni PS-01 "Huciska"



> Uwagi i uwarunkowania:
Termin realizacji całego Projektu - wg Umowy o dof. : 31. 12.2022T. - niezagrożony
Termin uzyskania Efektu ekologicznego -wg Umowy o dof. : 31.12.202.3T. - niezagrożony.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:

l) Zakończono etap uzgadniania projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Gminy Wilkowice w zachodniej części gminy, obejmującego część terenu Parku Krajobrazowego
Beskidu Śląskiego w miejscowości Bystra (obręby ewidencyjne Bystra Krakowska, Bystra Śląska).
W dniu 12 kwietnia 2022 r. odbyło się posiedzenie Gminnej Komisji Urbanistyczno -
Architektonicznej celem wypracowania opinii o w/w projekcie planu.
Kolejnym etapem będzie wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu - co zaplanowane jest
na maj br.

2) Nadal przygotowywany jest projekt Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wilkowice.

M. Kwiatek przypomniał, że pojawił się projekt nowej ustawy jeżeli chodzi o reformę planowania
przestrzennego. Obowiązkowo będziemy tworzyć plan ogólny. Dotychczasowe studia* będą
obowiązywały do czasu wejścia w życie tzw. planu ogólnego jednakże nie dłużej niż do 31 grudnia
2025 r.

Uchwałę o przystąpieniu do opracowania studium podjęła jeszcze poprzednia rada - przypomniał
Wójt.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Informację o pracy w okresie międzysesyjnym za okres od 30. 03. 2022 r do 27. 04. 2022 r. przedstawił
Przewodniczący Rady:

l) 4 kwietnia -jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego oraz Rada Sołecka w Wilkowicach,
2) 5 kwietnia - Rada Sołecka w Bystrej,
3) 22 kwietnia - wernisaż 40 lat pracy twórczej oraz uroczystość związana z nadaniem tytułu

Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice dla Pani Barbary Adamiec.

7. Przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2021.
Przewodniczący poinformował, że Ocena Zasobów Pomocy Społecznej została omówiona na komisji
oświaty. Dokument został również przesłany wszystkim radnym jak również dołączony w programie
e-sesja.
Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2021 przedstawiła dyrektor P. G. H. Ciurla - szczegółowy
materiał stanowi zatgcznik nr 3 do protokołu.
Do przedstawionego materiału nie zgłoszono zapytań.

8. Sprawozdanie z działalności GOPS-u za 2021 r.
Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie z działalności GOPS-u za 2021 r. została omówiona
na komisji oświaty. Dokument został również przesłany wszystkim radnym jak również dołączony
w programie e-sesja.
Sprawozdanie z działalności GOPS-u za 2021 r. przedstawiła dyrektor P. G. Hamerlak - Ciurla -
szczegółowy materiał stanowi załgcznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na wzrost ilości dzieci trafiających do pieczy zastępczej.
Podziękował za podejmowane działania przez GOPS.



Do przedstawionego materiału zapytań nie zgłoszono.

9. Sprawozdanie Wójta z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok
2021.
Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021,
które stanowi zatqcznik nr 5 do protokołu.
Sprawozdanie jest dostępne na BIP-ie jak również zostało przekazane Radzie Gminy.
Do przedstawionej informacji nie wniesiono zapytań.

10. Informacja Przewodniczących Komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - przewodniczący Krzysztof Krajewski poinformował, że

komisja nie miała posiedzenia w miesiącu kwietniu br.
- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - przewodniczący Antoni Kufel poinformował,

że komisja nie wypracowała wniosków na ostatnim posiedzeniu,
- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca Alina Macher

poinformowała, że z ostatniego posiedzenia komisja nie zgłasza żadnych wniosków,
- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska przewodnicząca - Bożena Maślanka

poinformowała, że na posiedzeniu 21 kwietnia br. komisja wypracowała następujące wnioski:
l. Komisja wnioskuje, aby do planu pracy komisji w październiku 2022 r. wprowadzić punkt

dotyczący analizy trzech kwartałów bieżącego roku w zakresie gospodarowania odpadami
komunalnymi oraz dokonanie analizy wyboru metody rozliczania się od osób za gospodarowanie
odpadami.

2. Komisja wnioskuje, aby mieszkanie przy ul. Fałata 2 G w Bystrej przygotować i zabezpieczyć
na potrzeby naszych mieszkańców na wypadek nieszczęśliwego wypadku,

- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta
poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu komisja nie wypracowała wniosków,

- Komisja Rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda poinformowała, że w miesiącu kwietniu
komisja nie miała posiedzenia.

11. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie jak
również nie było odpowiedzi ze strony urzędu.
Wszystkie te materiały są publikowane na BIP, można się z nimi zapoznać.

12. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) nadania nazwy ulicy w miejscowości Bystra (obręb ewidencyjny: Bystra Śląska, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice),

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Rada Sołecka w Bystrej zaproponowała nazwę ulicy - Stawowa.
Jednogłośną rekomendację przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

nadania nazwy ulicy w
ewidencyjna: Wilkowice),.

miejscowości Bystra (obręb ewidencyjny: Bystra Śląska, jednostka

W niki osowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O



W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XLI/393/2022

b) przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami
powiatowymi,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Stosowna uchwała w tej
sprawie została również podjęta przez Radę Powiatu.
Jednogłośną rekomendację przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowa no w s rawie:

przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XLI/394/2022

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej jako działka nr 5387, położonej
w Jednostce Ewidencyjnej Wilkowice, Obrębie: 0007 - Wił kowice,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Jednogłośną rekomendację przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy
K. Seneta oraz Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej jako działka nr 5387, położonej w Jednostce
Ewidencyjnej Wilkowice, Obrębie: 0007 -Wilkowice.
W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: l. Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Przeciwko (l)
Dariusz Dobija
Uchwała otrzymała nr XLI/395/2022



d) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 rok,

Głos zabrała P. Skarbnik informując, że w stosunku do projektu w/w uchwały są zmiany. O jednych
była już mowa na komisji budżetowej, a kolejna zmiana została naniesiona dzisiaj, po tym jak
wpłynęło wyjaśnienie Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące przyjęcia środków dla dzisiaj, po
przesłaniu wyjaśnień przez Regionalną Izbę Obrachunkową na temat przyjęcia środków dla dzieci
z Ukrainy uczęszczających do szkół (w załączniku nr l - w dziale 755, rozdziale 75814 - różne
rozliczenia finansowe ). Zmiana ta nie ma wpływu na ogólną kwotę dochodów i wydatków.
Zmiana omówiona na komisji budżetowej dotyczy tego, że w załączniku nr 2 wprowadzono
dodatkowo zmniejszenie środków w Dziale 851, rozdziale 85195, paragrafie 4300 o kwotę 49.880,00
zł oraz zwiększenie środków w tym samym Dziale 851, rozdziale 85195, paragrafie 2800 o kwotę
49. 880,00 zł. W/w zmiana spowoduje również konieczność wprowadzenia zmian w załączniku nr 5 -
Zestawienie dotacji planowanych do udzielania z budżetu gminy - dwuletni program profilaktyki dla
seniorów.

Następnie P. Skarbnik omówiła szczegółowo zakres proponowanych zmian.
Zaproponowane zmiany spowodują, że zwiększy nam się deficyt o 235.000,00 zł, który zostanie
pokryty z wolnych środków.
Po wprowadzeniu proponowanych zmian budżet wyniesie:

Plan dochodów-71. 375. 012, 11 zł,
Plan wydatków -100.598.830,84,
Planowany deficyt budżetowy - 29.223.818,73 zł,

Przychody zostały zwiększone o kwotę 235.000,00 zł i po zmianach wyniosą 31.039.551,11 zł,
rozchody pozostają bez zmian i wynoszą 1.815.732, 38 zł.
Do przedstawionej informacji pytań nie wniesiono.

Rekomendację jednogłośną przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy
K. Seneta.

Przed głosowaniem nad w/w uchwałą Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wniosku
o wprowadzenia następujących zmian do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do
budżetu Gminy Wilkowice na 2022 r. : w załączniku nr 2 wprowadzić dodatkowo zmniejszenie
środków w Dziale 851, rozdziale 85195, paragrafie 4300 o kwotę 49. 880,00 zł oraz zwiększenie
środków w tym samym Dziale 851, rozdziale 85195, paragrafie 2800 o kwotę 49. 880,00 zł.
W/w zmiana spowoduje również konieczność wprowadzenia zmian w załączniku nr 5 - zestawienie
dotacji planowanych do udzielania z budżetu gminy.
Ponadto wnioskuje się o dokonanie zmian w załączniku nr l w Dziale 758, rozdziale 75814
polegających na zmianie paragrafu z 097 na 270.

Głosowano wniosek w s rawie:

Wniosek o wprowadzenia następujących zmian do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian
do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 r. : w załączniku nr 2 wprowadzić dodatkowo zmniejszenie
środków w Dziale 851, rozdziale 85195, paragrafie 4300 o kwotę 49.880,00 zł oraz zwiększenie
środków w tym samym Dziale 851, rozdziale 85195, paragrafie 2800 o kwotę 49. 880,00 zł.
W/w zmiana spowoduje również konieczność wprowadzenia zmian w załączniku nr 5 - zestawienie
dotacji planowanych do udzielania z budżetu gminy. Ponadto wnioskuje się o dokonanie zmian
w załączniku nr l w Dziale 758, rozdziale 75814 polegających na zmianie paragrafu z 097 na 270.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)



Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 rok,.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XLI/396/2022

e) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2022-2035,

P. Skarbnik wyjaśniła, że wszystkie zmiany zawarte w uchwale w sprawie wprowadzenia zmian do
budżetu Gminy Wilkowice na 2022 r. mają odzwierciedlenie w zmianach w Wieloletniej Prognozie
Finansowej. Dodała, że objaśnienia do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 -
2035 w związku z tym, że zmieniono paragraf dochodowy, należy dostosować do tych zmian. Zmiana
ta nie ma wpływu na ogólne zwiększenie dochodów. Cała reszta pozostaje bez zmian i była omawiana
na posiedzeniu komisji budżetowej.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek poprosił o informację na temat zmiany stóp procentowych.
Wyjaśnień udzieliła P. Skarbnik. W WPF mamy przyjęte kwoty na obsługę długu w poszczególnych
latach. Kwotę na obsługę długu przyjęto, kiedy stopy procentowe były na dużo niższym poziomie.
l tak w roku bieżącym kwota na obsługę długu przyjęta w WPF to 400. 000 zł, co było wówczas
wystarczające. Jednakże, po przeliczeniu kwoty odsetek w roku bieżącym, po tym jak stawki WIBOR
wzrosły, odsetki w roku bieżącym mamy na poziomie 1. 100. 000 zł i musimy o tym pamiętać.
Będziemy musieli zwiększyć kwotę obsługi długu. W latach następnych też mieliśmy te odsetki na
niższym poziomie. Lat następnych jeszcze nie korygujemy, bo wszystko się jeszcze płynnie zmienia.
Dwukrotnie wzrosły nam kwoty odsetek WIBOR. Kiedy budżet był uchwalany WIBOR wynosił on 2, 33
a obecnie wynosi 5, 65, co przedkłada się na kwotę odsetek od kredytów. Stopa referencyjna to jest
stopa, którą mamy w umowach z WFOŚ. Jak podpisywane były umowy pożyczki w roku poprzednim
to wynosiła ona 1, 7 a w roku bieżącym 1,8. Od 7 kwietnia ta stopa referencyjna to 4, 95,
a oprocentowanie pożyczek wynosi 0,95 stopy redyskonta weksla więc oprocentowanie pożyczek jest
obecnie na poziomie 4, 32.

M. Kwiatek zapytał, kiedy będzie konieczność wprowadzenia zmian w budżecie w celu zwiększenia
środków na obsługę długu?
P. Skarbnik odpowiedziała, że zobaczymy, co będzie po zakończeniu kontroli przez Regionalną Izbę
Obrachunkową. To będzie zawarte w protokole pokontrolnym.
W czerwcu będzie trzeba te środki przełożyć i dołożyć do obsługi długu.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek zasygnalizował, że musimy również pamiętać o tym, że kwota
dopłaty za śmieci również będzie większa niż planowana pierwotnie. Musimy mieć świadomość tych
rzeczy



Rekomendację jednogłośną dla w/w uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do WPF na lata 2022-2035,.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XLI/397/2022.

13. Przyjęcie protokołu z sesji XL/2022.
Protokół został dołączony w programie e-sesja. Uwag nie zgłoszono.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji XL/2022.

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nikł imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

14. Przyjęcie protokołu pokontrolnego z 14 lutego 2022 r. w zakresie prawidłowości udzielania
wybranych zamówień publicznych w 2021 r.
Protokół zespołu kontrolnego został radnym przekazany do zapoznania się. To jest pierwszy protokół
zespołu, wynik pracy trzyosobowego zespołu.
Uwag nie wniesiono.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu pokontrolnego z 14 lutego 2022 r. w zakresie prawidłowości udzielania
wybranych zamówień publicznych w 2021 r.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek



15. Wolne wnioski, komunikaty.
Głos zabrał Wójt na temat kosztów zużycia mediów. W niektórych szkołach wyczerpano ponad 70%
środków przeznaczonych na ten cel. Nasze dochody ustabilizowały się na poziomie prostej, a wydatki
bieżące z kolei bardzo rosną. Musimy się zastanowić nad realizacją pewnych zadań inwestycyjnych
w przyszłości. Będziemy się starali pozyskiwać środki z Polskiego Ładu, bo dofinansowanie jest tam
blisko 90%.
Zadłużyliśmy się z powodu realizacji kanalizacji. Wiele udało się już zrobić. Pewne rzeczy jeszcze
planujemy zrealizować. Nad nowymi projektami musimy się bardzo zastanawiać.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek podziękował za wszystkie życzenia świąteczne, które wpłynęły na
jego ręce. Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady Gminy:

- zaproszenie dla radnych od Kota Gospodyń Wiejskich w Bystrej na kulinarne dziedzictwo -
18 maja br. - prośba o potwierdzenie obecności do 4 maja br.

- pismo od właściciela działek zlokalizowanych w rejonie ul. Kwiatkowskiego z prośbą
o spotkanie z radą w sprawie sprzedaży/wymiany tych działek gminnych - Przewodniczący zwrócił się
z prośbą o zorganizowanie spotkania z zainteresowanym w ramach posiedzenia kom. Infrastruktury
i ochrony środowiska,

- postanowienie z Państwowego Gospodarstwa Wodnego "Wody Polskie" zawierające opinię do
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków - zgodnie z opinią pewne paragrafy uznaje
się jako niezgodne z przepisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym
odprowadzaniu ścieków. Będziemy podejmować kolejne działania w tym zakresie,

- zaproszenie od Starosty Bielskiego do udziału w corocznym wyjeździe do sanktuarium Matki Boskiej
Częstochowskiej - dane kontaktowe w biurze rady,

- pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej informujące o wszczęciu postępowania wglądem naszych
uchwał podjętych na sesji 30 marca tj. : zmian w budżecie i WPF. Złożone zostały wyjaśnienia przez
Wójta. Było już posiedzenie kolegium RIO w tej sprawie. Wójt w tym posiedzeniu brał udział. Nasze
wyjaśnienia złożone byty wystarczające, poinformował Wójt.

- pismo z Państwowego Gospodarstwa Wodnego "Wody Polskie" przekazujące protest zbiorowy osób
zamieszkałych przy ul. Kowalskiej w Bystrej. Sprawę przekazano na sesji 30 marca Wójtowi Gminy
w związku z czym i to pismo zostanie Wójtowi przekazane, gdyż dotyczy tej samej sprawy.

- pismo od mieszkanki naszej gminy, które jest dosyć obszerne, zawiera materiały uzupełniające
a dotyczy przekroczenia prawa przez dyr. GOPS-u w sprawie samotnej osoby. Mecenas wydał opinię,
że właściwą do rozpatrzenia tej sprawy jest Rada Gminy. Stanowisko mecenasa zostało radzie
odczytane. Skarga akcentuje niezadowolenie z pracy dyrektora GOPS, - sprawę skierowano na
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji z prośbą o podjęcie działań.

- informacja ze Śląskiego Związku Gmin i Powiatów na temat spotkania z byłym merem IRPIENIA -
wiadomość będzie udostępniona radnym. Zwrócił uwagę na podziękowania za udzielaną pomoc dla
Ukrainy. Do radnych trafiła również informacja z Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece
(oficjalna sytuacja w sprawie dywersyfikacji źródeł energii do zapoznania się przez komisję
infrastruktury i ochrony środowiska.

Zastępca Wójta M. Mrówka zwrócił się z prośbą, aby zapoznać się z przesłanym projektem ochrony
nad zabytkami i zgłaszać uwagi do tego dokumentu.



Przewodniczący Rady zaapelował o złożenie oświadczeń majątkowych za 2021 rok w terminie do
30 kwietnia br.

Wójt - zaprosił radnych zainteresowanych spotkaniem z mieszkańcami ul. Kowalskiej w Bystrej na
spotkanie dzisiaj ol5.30 w GOK Promyk w Bystrej.
Ponadto poinformował, że jutro odbędzie się spotkanie radnych z firmą LAMITEC przy
ul. Kwiatkowskiego w celu obejrzenia zakładu, godz. 10. 00. Jest duży opór ze strony mieszkańców dla
tego rodzaju działalności.

Radny D. Dobija zacytował inf. pana Posła P. Koperskiego dotyczącą wyroku w sprawie zapory wodnej
w Wilkowicach. Zapory można było nie rozebrać.
Wójt odpowiedział, że gmina otrzymała wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego. Analizujemy
sytuację. Zastanawiamy się, co z tym faktem zrobić. Gmina wyczerpała wszystkie możliwości prawne.
Zaapelował, aby pozwolić nam na gruntowną analizę prawną. Na ten moment nie udziela komentarzy
w sprawie. Zobaczymy, co zrobi NIK. Jak opublikują swój raport my będziemy podejmować działania.

16. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył XLI sesję Rady Gminy Wilkowic

Przewodniczący
Rady Gminy Wilkowice

Przygotował(a).. Mał orzata Lempart

'h-
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

hw^^^ki:

5zczegó/OM/y przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www. wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załącznik do protokołu z 27 kwietnia 2022 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.


